
Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde i Riisvangens Fællesråd 
 Torsdag den 12. september 2024 kl. 19.00-21.00 

Nordvestpassagen 87 
 

Til stede: Steffen, Jan, Agnete, Peter 
Afbud: Eva, Kirstine, Bodil, Mikkel (suppleant) 
 

 
1. Valg af dirigent og referent 

 
Jan dirigerer, og Peter skriver referat 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsordenen blev godkendt  
 

3. Referatet fra bestyrelsesmødet den 26. august 2024 
 
Referatet blev godkendt uden kommentarer 
 

4. Beboermødet med Aarhus Vand 3. oktober 2024, kl. 19 
 
Kirstine har lavet et rigtig godt oplæg til folder om Fællesrådet.  Jan cirkulerer til hele 
bestyrelsen. Agnete har aftalt med Anne Laustsen, projektchef på Aarhus Vand, at de skal 
sende navn(e) på oplægsholdere og et par ord om, hvad de gerne vil tale om og hvor længe. 
Når vi får teksten, kan vi lave oplæg til hjemmesiden og et indlæg til Aarhus Onsdag. 
Kommer teksten ikke senest den 16. september, må vi lave teksten selv. Vi vil invitere 
Christiansbjerg, Trøjborg, Vejlby og Risskov Fællesråd. Jan står for invitationen + skriver til 
Aarhus Onsdag, mens Steffen lægger på hjemmesiden. Vi sender en fællesmail ud til 
medlemmerne og annoncerer i relevante Facebook-grupper. 
Vi har den store sal i Abildgården. Den kan rumme over 100 mennesker, så vi inviterer uden 
tilmelding. Arrangementet er uden forplejning. Steffen henter nøgler og giver dem til Jan. 
Jan lukker og afleverer nøglerne igen. 
 

5. Øvrige projekter 
 
Jan har talt med 1927 Estate om at bruge grunden ud til Randersvej til biodiversitets-
beplantning. Det var der velvilje over for, så længe de vil kunne bygge hurtigt, når de er klar 
med projektet. Det har været sværere at identificere den afdeling i kommunen, som kan 
tage stilling til beplantning af støjvolden ved Ringvejen. 
Aarhus Fremad har omdelt en folder, hvor de inviterer til kaffe og kage om klubbens arbejde 
med henblik på rekruttering af frivillige. Den ligger tæt op ad, hvad vi har talt med dem om, 
så vi overvejer lige, om der er basis for, at vi også laver et arrangement med klubben senere 
på efteråret. Emnerne tages op igen på næste bestyrelsesmøde. 
 

6. Evt.  
 
Intet 
 

Mødet afsluttedes kl. 20.06 
 


